

PRAYERS

STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

TABLING OF DOCUMENTS

Mrs. Vézina, for Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Amendments to the Unemployment Insurance Regulations regarding fishermen made by Orders in Council P.C. 1990-2281 and P.C. 1990-2282, dated October 24, 1990. (English and French)—Sessional Paper No. 342-1/597. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Labour, Employment and Immigration*).

Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copy of an Order in Council (English and French) pursuant to Standing Order 110(1) approving an appointment made by the Governor General in Council as follows:

P.C. 1990-1746—Mark Stephen Dockstator, Person to inquire into the powers, duties and operation of the Cree-Naskapi Commission.—Sessional Paper No. 342-6/1G.

(*Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Aboriginal Affairs*).

MOTIONS

By unanimous consent, it was resolved,—That this House, in this time of sadness in Lebanon over the death of political leader Dany Chamoun, extends its sincere sympathy to the people of Lebanon and that this House continues to pledge its support for sovereignty, independence and peace in Lebanon.

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions were presented as follows:

—one by the honourable Member for Scarborough Centre (Mrs. Browes) concerning the labelling of food ingredients (342-7469);

PRIÈRE

DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

DÉPÔT DE DOCUMENTS

M^{me} Vézina, au nom de M^{me} McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Modifications au Règlement sur l'assurance-chômage concernant les pêcheurs établies par les décrets C.P. 1990-2281 et C.P. 1990-2282, en date du 24 octobre 1990. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-1/597. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent du travail, de l'emploi et de l'immigration conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Copie d'un décret (textes français et anglais) approuvant une nomination par le Gouverneur général en Conseil, conformément à l'article 110(1) du Règlement, ainsi qu'il suit:

C.P. 1990-1746—Mark Stephen Dockstator, chargé de réexaminer les pouvoirs et fonctions de la Commission Crie-Naskapie ainsi que son fonctionnement.—Document parlementaire n° 342-6/1G.

(*Déferé au Comité permanent des affaires autochtones conformément à l'article 32(6) du Règlement*).

MOTIONS

Du consentement unanime, il est résolu,—Que, en cette période de tristesse que vit le Liban à la suite du décès de son chef politique Dany Chamoun, la Chambre transmette ses sincères condoléances au peuple libanais et réitère son appui à la cause de la souveraineté, de l'indépendance et de la paix au Liban.

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

—une par l'honorable député de Scarborough-Centre (M^{me} Browes) sur l'étiquetage des ingrédients des produits alimentaires (342-7469);